
Fra: Heidi Nerland <Heidi.Nerland@mrfylke.no> 
Sendt: 27. januar 2021 14:27 
Til: postmottak SD 
Emne: Høring 20/1967 Rapport fra utvalget som har sett på framtidige inntekter i 

bomringene 
 
Vi viser til høring av rapport fra utvalget som har sett på framtidige inntekter i bomringene (20/1967) 
og Møre og Romsdal fylkeskommunen sitt midlertidige høringssvar av 18.12.20.  
 
Fylkesutvalget i Møre og Romsdal behandlet saken den 25.1.21 og vedtok samme uttale som 
tilrådingen fra Samferdselsutvalget (som var vårt midlertidige svar).  
 

Vedtak i Fylkesutvalet - 25.01.2021 
Møre og Romsdal fylkeskommune gir følgjande uttale til rapporten «På veg mot et betre 
bomsystem» 
 
1. Mandatet er dessverre innsnevra til å omhandle bompengar i og rundt byane. Når ein først 
skal drøfte ei omlegging som er krevjande både økonomisk, teknisk og fordelingsmessig, 
burde ein nytta høvet til å ta med alle former for bompengar, inkludert ferjefinansiering 
(ferjetakster).  
 
2. Elbilfordelane som no ligg i takstsystemet for bypakkar og andre bompengeprosjekt bør 
fjernast. 
 
3. Elbilfordelane ift parkering og bruk av kollektivfelt bør avviklast. 
 
4. Elektronisk vegprisingssystem bør greiast ut vidare og bør også vurderast utover dagens 
bompengeprosjekt. 
 
5. Det er framleis behov for stimuleringstiltak for overgang til nullutsleppskøyretøy. El-
bilfordelane må difor vurderast fortløpande for å ivareta nasjonalt og regionalt vedtekne 
nullvekstmål for trafikken i byane.  Null-utsleppsfordelane  må rettast mot kjøps- og 
eigefordeler, ikkje bruksfordeler som motverkar nullvekstmålet i byane. 
 

 
Med vennlig hilsen 
                       
Heidi Nerland 
Rådgivar  
Samferdsel - styringsstab 
Møre og Romsdal fylkeskommune 
  
Telefon: 712 80 262/ 932 55 721 
heidi.nerland@mrfylke.no 
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